
 

 

LOKE DUROCHER 
Loke Durocher blev født i Danmark, men har boet i USA. 

Interview med Loke Durocher – kursist på LærDansk 

Interviewer: Elizabeth 

HVOR KOMMER DU FRA? 

Jeg er faktisk født her i Danmark. Mine forældre boede her i Aarhus i lidt tid. Jeg 

tror, det var fra 2000 indtil 2003. Så flyttede vi til USA. Jeg har nu været her i 

Aarhus næsten et år. 

HVAD SYNES DU ER GODT VED AARHUS? 

Jeg kan godt lide, at alting er tæt på. I USA er alle bygninger i byerne langt væk 

fra hinanden. Man skal køre til alle steder. Jeg synes også, at Aarhus er en smuk 

by. Den har en bedre arkitektur. Den er altså mere interessant og pænere end 

byerne i USA. 

FORETRÆKKER DU AT BO I EN BY, HVOR DU KAN GÅ ELLER CYKLE HVOR SOM HELST, I STEDET FOR AT KØRE? 

Ja, det gør jeg. Hvis jeg skal bo i en by, så skal en af fordelene være, at jeg ikke 

skal køre til alle steder. 
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HVAD UNDRER DU DIG OVER VED AARHUS? 

Der er ikke noget særligt jeg undrer mig over, men jeg synes, noget som er 

interessant, er forskellen i befolkningen mellem Aarhus og byer i USA. For 

eksempel er der langt flere fra Mellemøsten i Aarhus på grund af 

flygtningekrisen, mens jeg tror, at der er flere byer i USA med flere sorte. Så der 

er en forskel imellem minoriteterne, især i befolkningen, imellem de to steder. 

MÅSKE ER DET OGSÅ EN FORSKEL IMELLEM HVOR DU KOMMER FRA I USA OG AARHUS, FORDI JEG TROR, DER ER 

NOGLE BYER MED FLERE FRA MELLEMØSTEN I USA. 

Jeg er sikker på, at der er byer i USA med en større mellemøstlig befolkning end 

Aarhus, men de byer er også langt større end Aarhus, så måske procentvis er 

det en mindre del. 

  

 


